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Nymarksskolen 

 

 

 

Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
 mandag den 26. oktober 2020 kl. 17.00 – 19.00. 
 

 
Inviterede: 
Afbud: Katrine 
Fraværende:  
 
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00 1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 

17.05 2.   

17.10 3.  Status på Nymarken  

• Ledelsen.  
Det går ok, der er meget at holde styr på. Thomas 
er fortsat sygemeldt. Der er fortsat daglige 
udfordringer, men det er til at tackle. 
COVID-19. Der skal strammes op på retningslinjer 
efter weekendens opstraming. 
Ledelse af SFO 

       Orientering om SFO - ledelse fremover ( Bente og          
       Jytte). SFO ledelsen varetages fremover af    
       Skoleledelsen.  
       Proces for ansættelse af ny leder på dagtilbud.   
       Ansættelsesproceduren er iværk. Der er lavet jobprofil     
       og procesbeskrivelse. Ansættelsessamtaler 23.11 og    
       26.11. 

      SFO Budget 2020 / regnskab 2020. Begge  
      afdelinger går ud med et overskud. 
 

• Børnehaven 
Valg til frokostordning. Har bestyrelsen en holdning de 
vil dele med de  øvrige forældrene, eller er den 
neutral? Filer vedhæftet. 
Bestyrelsen forholder sig neutral.  
 

• Bestyrelsen 

• Kommunen. 
Orientering om ”Fælles mål” – projekt i Børn og 
Familie og dagtilbud mbp på tidlig opsporing og 
tidlig indsats. 

• Elevrådet 

17.40 4.  Ensretning af Nymarken fortsat. 

Nymarken Skole og 

Børnehus 
Nymarken 45-47 
5300 Kerteminde 
Tlf.: 65 15 13 60 
 

Skoledelen 
www.nymarksskolen.dk 
nymarksskolen@kerteminde.dk 
Børnehavedelen 
www.boernehuset-nymarken.dk 
boernehuset-nymarken@kerteminde.dk 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/2 Der kommer nogle bump  på Nymarken – det var ikke 
kendt i Miljø og Teknik, at det var et ønsker herfra om 
ensretning. Der udarbejdes nu et nyt ønske fra 
bestyrelsen.Christina,  Anja og Gert vil arbejde videre 
med sikker vej og ensretning. 
Der er rigtig mange grelle historier fra 
morgentrafikken. Selv om der er sendt mange skriv ud 
virker det ikke. 
Dette skriv ligger klar til næste best. møde, og 
herefter vil der være nogle af forældrene fra 
bestyrelsen i refleksveste om morgenen på skolens 
område med henblik på trafikken. 
 

17.50 5.  Skolesammenlægning. 
Peter og Charlotte mødtes med Peter og Helle fra 
bestyrelsen i Marslev vedr. evt. sammenlægning og 
status på,  hvor de 2 skoler er i forhold til den 
påtænkte proces. 
Der skal arbejdes med personaleinddragelse og 
information generelt til forældrene i Nymarken. 
Processen er længere i Marslev pt., men vi håber på at 
komme op i samme gear. 
Der blev afholdt forældremøde i juni 2019 omkring 
sammenlægning af Marslev og Nymarken – ca. 25 
forældre deltog.  
Nu skal vi afgøre, om vi fortsat vil være med. 
Der er ting, som der kan beskrives i retningslinjer, og 
der er ting, der påhviler ledelsen. 
Drøftet fordele eller ulemper. 
Bestyrelsen er enige om, at det er en god ide at 
arbejde for en sammenlægning, men der er stadig 
visse tvivlsspørgsmål.  
Der er nedsat en arbejdsgruppe mellem de 2 
bestyrelser, som udarbejder en synopsis på tanker om 
sammenlægningen. Peter og Charlotte kommer med 
et oplæg  på et møder lærere og pædagoger på 
Nymarken.  
Forældrene skal løbende holdes orienteret med 
mulighed for at komme med input. 
  

19.00 6.  Tak for i aften. 
 Næste møde er onsdag d. 2.12.20 kl. 17 – 19. 

 
Ref: Jytte Mehr 
 


